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产品简介 

 Product Introduction 

型号：Flydigi BS2、Flydigi BS2 Pro 

Model: Flydigi BS2、Flydigi BS2 Pro 

 

 

散热器安装&使用   

 Cooler Installation & Usage 



1. 调整拉杆   拉出拉杆至合适的长度 

Adjust the lever   Pull out the pull rod to the appropriate length 

 

 

2. 翻起挡板   将两端挡板翻起 

Flip up the baffle   Flip up the two end shields 

 

 

 

3. 确定高度   抠出脚架,调整到合适的高度 

Determine height   Pull out the tripod and adjust it to the appropriatheight 

 

 

4. 插入电源   将 type-C供电线插入供电口，短按电源按键开机（为解锁最大性能档

位，BS2标准版建议使用≥PD 18W的适配器供电，Pro版建议使用≥PD 27W的适配
器供电） 



Insert the power supply   Plug the type-C power supply cable into the power 

supply port and short press the power button to power on (in order to unlock the 

maximum performance gear, it is recommended to use a ≥PD 18W adapter for BS2 
standard version for power supply, and for Pro version, it is recommended to use a 

≥PD 27W adapter for power supply) 

 

 

5. 对位密闭   将电脑进风口放置在散热器的海绵圈内,形成密闭不漏风的空间 

Sealed alignment   Place the computer's air inlet inside the sponge ring of the 

radiator to 

create a sealed and leak free space 

 

 

 

6. 可拆清灰   取出外置防尘网架,支持水洗、刷等操作清灰 

Removable dust cleaning   Remove the external dust-proof rack and support 

cleaning operations 

such as washing and brushing to remove dust 



 

 

操作&提示  

 Operation&Tips 

操作 

 Operation 

1. 短按按键——关机状态下，短按开机；开机状态下短按切换档位 

Short press the button - In the shutdown state, short press to turn on the device; 

Short press to switch gears when turned on 

2. 长按按键——长按 1s关机，长按 10s档位灯闪烁同时清除蓝牙配对信息 

 Long press the button - press and hold for 1 second to turn off the device, press 

and hold for 10 seconds to flash the gear indicator and clear Bluetooth pairing 

information 

提示  

 Tips 

1. 档位灯常亮——固定转速模式，亮灯数与固定转速档位关联 

      Level status luminaires always on - Fixed speed mode, the number of lit lights is 

related to the fixed speed gear. 

1. 档位灯呼吸——智能变频模式  

      Level status luminaires breathing Intelligent frequency conversion mode. 

 

APP安装及连接使用 

 APP installation and connection use 

1. 浏览器输入 www.FLYDIGI.com进入飞智官网，找到软件下载，下载飞智空间站



3.0 

     Enter www.FLYDIGI.com in the browser to enter the official website of Feizhi, find 

the software download, and downloadizhi Space Station 3.0. 

 

 

2. 打开飞智空间站，选择 BS2系列，按照教程点击连接， 

      Open the FLYDIGI Space Station, select the BS2 series, and click to connect 

according to the tutorial. 

3. 空间站页面说明 

      Space Station Page Description 



常见问题 

Frequently Asked Questions 

Q:无法开启最大档位？ 

   Q: Unable to enable the maximum gear? 

A:当电脑供电或者部分 A-C头供电时,由于输出协议限制,无法去开启最大档位,BS2标

准版需使用≥18W的 PD充电头，BS2 Pro版需使用≥27W的 PD充电头 

   A: When powered by a computer or some A-C chargers, due to output protocol 

restrictions, the maximum gear cannot be enabled. The BS2 Standard version 

requires a PD charger of ≥18W, and the BS2 Pro version requires a PD charger of 
≥27W. 

 

Q:是否支持平放使用? 

   Q: Does it support flat placement? 

A:支持 

   A: Yes, it does. 

 

Q:液态金属电脑可以使用吗? 

   Q: Can a liquid metal computer be used? 

A:可以,支架一共四个高度,分别是平放、10度、20度、30度,在液态金属受热均匀的

情况下,四个角度均在偏移安全 

角度内 

   A: Yes, it can. The stand has four height levels: flat, 10 degrees, 20 degrees, and 

30 degrees. When the liquid metal is evenly heated, all four angles are within the 

safe deviation range. 

Q:大于 18w/27W的 PD充电头开不了超频? 

A:部分品牌的 A-C头充电器由于协议限制,无法开启超频档位,建议更换大于 18w的 PD

充电头 

 

Q:电脑 C口(雷电 4)支持 100w,为什么开不了超频 

   Q: A PD charger greater than 18W/27W can't enable overclocking? 

A:电脑 C口大功率输出有协议限制,无法开启超频档位,建议更换大于 18w的 PD充电

头 

   A: Some brands of A-C chargers cannot enable the overclocking gear due to 



protocol restrictions. It is recommended to use a PD charger greater than 18W. 

 

Q:空间站显示的设备温度是哪里的温度? 

   Q: What temperature does the Space Station display for the device? 

A:空间站会自动扫描设备的所有温度传感器,通过计算得出整机温度 

   A: The Space Station automatically scans all the device's temperature sensors to 

calculate the overall machine temperature. 

 

Q:空间站为什么读取不到温度 

   Q: Why can't the Space Station read the temperature? 

A:请点击"上传日志"反馈电脑型号和 CPU型号,协助我们适配更更多型号的电脑 

   A: Please click "Upload Log" to report the computer model and CPU model to 

assist us in adapting to more computer models. 

 

Q:为什么无法开启智能变频? 

   Q: Why can't I enable smart frequency conversion? 

A:请点击"上传日志"反馈电脑型号和 CPU型号,协助我们适配更更多型号的电脑 

   A: Please click "Upload Log" to report the computer model and CPU model to 

assist us in adapting to more computer models. 

 

Q:防尘网可以拆卸吗? 

   Q: Can the dust filter be removed? 

A:整机有两个防尘网，外置防尘网可拆卸，内置防尘网不可拆卸，外置防尘网可拆卸

直接水洗 

A: The machine has two dust filter . The external dust filter is removable and can be 

washed directly with water, while the internal dust filter is not removable. 

 

FCC 声明 

1. 本设备符合 FCC 规则第 15 部分的要求。操作须遵守以下两个： 

- 本设备不得造成有害干扰。 

- 本设备必须接受任何接收到的干扰，包括可能引起不希望操作的干扰。 

. 未经负责合规的当事方明确批准的变更或修改可能会取消用户操作设备的权限。 

注意：本设备已通过测试并被发现符合 CC 规则第 15 部分规定的 B 类数字设备的限值。这 



些限值旨在为住宅安装提供合理的防止有害干扰的保护。 

本设备生成使用并可能辐射射频能量，如果未按照说明安装和使用，可能会对无线电通信 

造成有害干扰。然而，不能保证在特定安装中不会干扰。如果本设备确实对无线电或电视 

接收造成有害干扰，这可以通过关闭和打开设备来确定，用户被鼓励尝试通过以下一项或 

多项来纠正干扰： 

- 重新定位或重新放置接收天线。 

- 增加设备与接收器之间的距离。 

- 将设备连接到接收器连接的电路不同的插孔上。 

FCC Statement   

1. This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 

following two conditions: 

￮ This device may not cause harmful interference.  

￮ This device must accept any interference received, including interference 

that may cause undesired operation.  

2. Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user’s authority to operate the equipment.                                                                            
Note:This equipment has been tested and found to comply with the limits for a class 

B digital device,pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 

provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation.                               

This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy 

and,if  not installed and used in accordance with the instructions,may cause 

harmful  interference to radio communications.However,there is no guarantee 

that interference  will not occur in a particular installation.if this equipmemt does 

cause harmful  interference to radio or television reception,which can be 

determined by turning the  equipment off and on,the user is encouraged to try to 

correct the interference by one or  more of the following measures:  

￮ Reorient or relocate the receiving antenna.  

￮ Increase the separation between the equipment and receiver.  

￮ Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which 

the receiver is connected. 

￮ Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.  

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.   

The device can be used in portable exposure condition without restriction. 

 



售后服务 

After-sales service 

1. 凡购买飞智公司官方正品,产品在正常使用和不影响二次销售的情况下,可享受 7天

无理由退换。 

      For all genuine products purchased from FLYDIGI, the products can be returned 

or exchanged 7 days of normal use and without affecting the secondary sale. 

2. 15天内质量问题换新,运费商家承担。 

      If there is a quality issue within 15 days, a new will be exchanged with the 

shipping fee borne by the merchant. 

3. 一年内保修,运费由各自承担。 

      Within one year, there is a warranty, and the shipping fee is borne each party. 

4. 保修服务仅限于保修期内及正常使用中出现的问题；一切非正常使用导致的损坏

(未依据产品使用说明书正常使用、维护、保管所致的故障和损坏),或保修期满维修,用

户需承担维修产生的费用。 

      Warranty service is limited to problems that occur within the warranty period and 

during normal use; all damages caused by abnormal use (fs and damages caused by 

not using, maintaining, and storing the product according to the product manual), or 

repairs after the expiration of the warranty period, the user bear the cost of repair. 

 

退货、换货： 

Returns and exchanges: 

自用户购买之日起 15天内出现质量问题,可将产品寄回飞智公司,进行退货或者更换同

型号新产品。 

 If there is a quality problem within 15 days from the date of purchase, product can be 

returned to FLYDIGI Company for a refund or exchange for a new product of the 

same model. 

维修: 

Repairs: 

自用户购买之日起 15天至一年内出现质量问题,可以直接电话联系飞智公司,确定为质

量问题后将产品寄回飞智公司;或前往购买商品的经销商处,将产品及维修凭证交付经销

商,由经销商代为转交飞智进行维修。飞智公司会在承诺的售后服务期限内与用户联系，

并把维修好的产品寄送给用户。 

 If there is quality problem within 15 days to one year from the date of purchase, you 

can directly call FLYDIGI Company to confirm the quality problem, then send the 

back to FLYDIGI Company; or go to the dealer where you purchased the product, 



hand over the product and the repair certificate to the dealer, and let the dealer it to 

FLYDIGI for repair. FLYDIGI Company will contact the user within the promised after-

sales service period and send the repaired product to the user. 

1. 使用飞智产品前,请仔细阅读使用说明。 

      Please read the instructions carefully before using FLYDIGI products. 

2. 请勿自行拆开或者试图维修飞智产品,否则您将失去保修的权利。 

      Please do not disassemble or attempt to repair FLYDIGI products your own, 

otherwise, you will lose the right to warranty. 

 

 

 

上海飞智电子科技有限公司 

地址：上海市杨浦区国霞路 259号 508-511室 

官方网站：www.FLYDIGI.com 

服务热线：400-850-3336 

Shanghai FLYDIGI Electronics Technology Co., Ltd. 

Address Room 508-511, No. 259 Guoxia Road, Yangpu District, Shanghai 

Official website: www.FLYDIGI.com 

Service hotline: 400-850-3336 

 


